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Referat 

Styremøte OABR avdeling innebandy nr. 6/2023-2024.  

Dato:   tirsdag 12. desember 2023 

Sted:   Bryn 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Thomas Sørensen, Stein Log, Annette Berg 
Forfall:  Connie Parborg, Ingvild Ruud, Heidi Ingebrigtsli 
Adm.:   Kjetil Moberget 
 

Sak 37/2023-2024 – Godkjenning referat 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Referat fra styremøte nr 4 ble sendt ut 20.11.2023. Ingen kommentarer til referatet. 

Vedtak: 

Referat godkjent. 

 

Sak 38/2023-2024 – Avklaring habilitet 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Ikke vurdert som relevant i dette møtet. 

Vedtak: 

Ingen av de fremmøtte vurdert som inhabile. 

 

Sak 39/2023-2024 – Besøk av NBF president 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Styreleder orienterer om situasjonen i OABR. 

• Ny lov for regionen 

• Serietilbudet 

• Kritisk dommersituasjon 

President orienterer om situasjonen i NBF: 

• Arbeidsgrupper 

o Lisens 

o Lov 

o Organisasjonsutvikling 
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• Bedre sammenheng mellom handlingsplaner sentralt og regionalt 

• Mulig ekstraordinært forbundsting til våren 

Andre kommentarer fra OABRs styremedlemmer: 

• Kunnskapen om NBFs organisering ute i klubbene er for lav. 

• NBF oppleves for lite forutsigbare. 

• NBF oppleves som vanskelige å få tak i og vanskelige å snakke med. 

• Handler om dårlig kommunikasjon – er det mulig å bedre dette? Være mer åpne?  

 

Sak 14/2023-2024 – Sonelag 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

På bakgrunn av notat datert 20.11.2023 ble konsept for sonelag våren 2024 behandlet. 

Styret understreket at det må lages en nettsak og stillinger lyses ut så fort som mulig. 

Vedtak: 

Konsept for våren 2024 vedtatt. 

 

Sak 40/2023-2024 – Økonomi; regnskap 2023 og budsjett 2024 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Regnskap for første halvår 2023 er lagt fram for regionstyret i november. Dette regnskapet ble lagt 

fram i en tilstand som administrasjonen selv ikke anså som tilfredsstillende og stryet gav 

administrasjonen i oppdrag å gjøre nødvendige korreksjoner, så langt det lar seg gjøre, for at 

årsregnskapet gir et best mulig bilde av driften i 2024. 

Budsjett 2024 

Det eksisterer ikke noe vedtatt budsjett 2024 i organisasjonen. Siden aktiviteten i 2024 i all hovedsak 

vil være relatert til innebandy, delegerte regionstyret oppgaven med å utarbeide et budsjett for 2024 

til avdelingsstyret innebandy. 

Administrasjonen jobbet med et utkast til budsjett som kan legges fram og vedtas i januarmøtet. Det 

jobbes med ytterligere inntektskilder i 2024 fra OIK og Sparebankstiftelsen.  

Revisjon 

Omsetningen ser ut til å runde 5 millioner i 2023. Dette kan utløse krav til statsautorisert revisor. 

Rapporteringsrutiner 

Det ble diskutert aktuelle rapporteringsrutiner i 2024 med ut fra følgende forslag: 

• 1. halvår 

• 3. kvartal 
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• Årsregnskap (går også til årsmøte/tinget) 

Kundefordringer 

I dialog med klubber er det få pressmidler for å få gjengangere til å gjøre opp for seg. Det mest 

håndfaste er at alle klubber må ha betalt sine avgifter for å kunne ha stemmerett på regionstinget. 

Frem mot kommende sesong er det nødvendig å diskutere andre mulige «sanksjonsmuligheter». I 

møtet kom det opp ulike forslag knyttet til sportslige forhold som bør undersøkes: begrensninger i 

påmelding av seniorlag i regionsserien, kommunikasjon med NBF sentralt ifm eliteserielisens, 

poengtrekk for seniorlag, vurdere om disse klubbene skal bli tildelt arrangementer mm. 

Vedtak: 

Styret tok orienteringen om regnskapet til etterretning. 

Budsjett legges frem og vedtas i januarmøtet. 

Administrasjonen sjekker grense for revisjonsplikt og sjekker om det kan være aktuelt å benytte NBFs 

revisor. 

Foreslåtte rapporteringsrutiner vedtas. 

Administrasjonen får i oppdrag å sjekke ut sanksjonsmuligheter for klubber som ikke betaler for seg. 

Dette gjelder spesielt sanksjoner knyttet til begrensning i påmeldinger for seniorlag, forhold knyttet til 

eliteserielisens, poengtrekk for seniorlag, vurderingskriterier ifm tildeling av arrangementer mm. 

 

Sak 41/2023-2024 – Planlegging årsmøter og regionsting 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Regionstinget planlegges av administrasjonen i samarbeid med regionstyret. 

Det ble diskutert i hvilken grad avdelingsårsmøte innebandy skal arrangeres som tidligere, over to 

dager med faglig innhold. Administrasjonen foreslo å gjennomføre et klubbseminar i mars og 

årsmøte over en dag i mai. Styret mente det vil være bedre å invitere nye styreledere/-medlemmer 

fra klubbene til seminar i april. 

Vedtak: 

Årsmøtet innebandy avholdes på en dag. 

Det inviteres til klubbseminar en helg i april der saker som skal opp på kommende 

årsmøte/regionsting diskuteres. 

Administrasjonen finner helg og kommer med forslag til aktuelle lokaler for klubbseminaret. Som 

utgangspunkt kan klubbene melde på så mange som de vil til klubbseminaret, men OABR dekker kun 

deltagelse (med overnatting) for inntil 2 deltagere pr klubb. Øvrige deltagere må betale egenandel 

tilsvarende selvkost for mat/overnatting. 
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Referent: 

Kjetil Moberget 

fredag 29. desember 2023 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 9. januar 2024 

 


